
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

Osnovna škola  Vladimr Nazor  Budinščina 

KLASA: 007-04/22-02/01 

URBROJ: 2140-60-22-2 

Budinščina, 31.1.2022. 

Z A P I S N I K  

s 11. sjednice Školskog odbora održane  

31.1.2022. godine u 14:00 sati  

preko Zoom-a  

 

 

Sjednica se održala putem aplikacije ZOOM. 

                                
NAZOČNI:  Biserka Pučak, Jadranka Plantak, Ivana Novosel, Željko Zozoli, Nela Kurtanjek,  

                       tajnica-Dijana Margetić, voditelj računovodstva – Ivan  Zrilić, ravnateljica –  

                       Renata Kreber-Mikšaj 

NENAZOČNI: Vesna Svrtan i Valentina Ratkajec  

PREDSJEDAVAJUĆA:  Biserka Pučak, predsjednica Školskog odbora 

ZAPISNIČAR: Dijana  Margetić-tajnica škole 

                                   

 Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i predložila  sljedeći dnevni red: 

  

D N E V N I   R E D: 

 

1. Prihvaćanje zapisnika s 8.,9. i 10. sjednice Školskog odbora. 

2. Donošenje Financijskog izvješća škole za 2021.godinu. 

3. Davanje suglasnosti:  

-za promjenu ugovora o radu učiteljici engleskog jezika Ani Bahat (dopuna do punog                        

   radnog vremena), 

-za dopunski rad od 5 sati tjedno za  domara ložača u PŠ  Hrašćina.  

4. Pitanja i prijedlozi.   

 

 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

  

 Točka 1.  

    

ZAKLJUČAK:  

Zapisnici  s 8.,9  i 10. sjednice prihvaćeni su  jednoglasno.  

 

Točka 2. 

ZAKLJUČAK: 

Jednoglasno se donosi Financijsko izvješće škole za razdoblje od 1.1. do 31.12.2021. godine.  

 

 



Točka 3. 

 ZAKLJUČAK:  

1. Jednoglasno se daje suglasnost za promjenu ugovora o radu Ani Bahat (dopuna do 

punog radnog vremena). 

2. Na kraju je zaključeno da će se do početka iduće školske godine objaviti novi 

natječaj a do toga će se pokušati riještiti s dopunskim radom.  

Točka 4.  

-Ravnateljica je informirala članove odbora da imamo problem u PŠ  Hrašćina gdje je došlo do 

ljuštenja fasade i prodiranja vode u unutrašnjost škole. Taj problem prijavili smo našem 

osnivaču i zatražili pomoć oko rješavanja istog.  

-također, istaknula je da bi osnivač trebao ponoviti natječaj tijekom ove godine za izvođača 

radova na zamjeni PVC stolarije na sportskoj dvorani u Budinščini i rekonstrukciji električnih 

instalacija.  

-naše učiteljice razredne nastave Josipa Kocman Grošinić i Jagoda Šmit trebale bi sudjelovati s 

našom Kajkaonicom na stručnom skupu razredne nastave koji će se održati u Klanjcu u 

organizaciji Agencije za odgoj i obrazovanje,   

-naš e Tweening projekt je dobio oznaku europske kvalitete.  

 

Sve informacije članovi odbora primili su na znanje.  

 

Budući da nije više bilo pitanja, sjednica je završena u 15:10 sati.  

 

 

         ZAPISNIČAR                                                                      PREDSJEDNICA                   

                                                                                                  ŠKOLSKOG   ODBORA  

 

        Dijana  Margetić                                                                        Biserka  Pučak 


